



الخليج للملاحة القابضة ش م ع
Gulf Navigation Holding PJSC

Ref.: GNHGroup/2016/DFM/0094
Date: 29/12/2016

To: Mr. Hassan Al Abdulrahman Al Serkal
Executive Vice President
Chief Operations Officer (COO)
Head of Operation Division
Dubai Financial Market – Disclosure Department

إلى: سعادة / حسن عبد الرحمن السركال
نائب الرئيس التنفيذي
الرئيس التنفيذي للعمليات
رئيس قطاع العمليات
سوق دبي المالي - قسم الإفصاح
بعد التحية،،،

Dear Sir,

Subject: Islamic Sharia Compliance of Gulf Navigation Holding PJSC

الموضوع: امتثال الخليج للملاحة القابضة ش م ع للشريعة الإسلامية

Dear Sir/s,

بعد التحية،،،

To ensure compliance with the principles of disclosure and transparency, we would like to inform you that the Gulf Navigation Holding PJSC has **appointed Dar Al Sharia Islamic Finance Consultancy LLC (Dar Al Sharia)** as the Sharia Advisors/Consultants, who are mandated to perform the following tasks/activities (excerpts) for the Group:

تأكيدا على مبدأ الإفصاح والشفافية، نحيط سعادتكم علما بأن شركة الخليج للملاحة القابضة ش م ع قد قامت بتعيين السادة دار الشريعة الإسلامية للاستشارات المالية المحدودة (دار الشريعة) مستشارين/استشاريين للشريعة الإسلامية والذين تم تفويضهم للقيام بالمهام/الأنشطة (على سبيل المثال لا الحصر) التالية للمجموعة:

1. Provide guidance/advise to the management to ensure that the Income, Assets, and Liabilities of the company are in accordance with the applicable Sharia standards, rules and regulations.
2. Collaborate with the management to review and amend (where required) the relevant incorporation documents to ensure compliance with the applicable Sharia standards, rules and regulations.

1. تقديم الإرشاد/المشورة للإدارة لضمان أن الدخل، الأصول والتزامات الشركة متوافقة مع معايير وقواعد ولوائح الشريعة الإسلامية.
2. التعاون مع الإدارة لمراجعة وتعديل (عند الاقتضاء) وثائق التأسيس ذات الصلة لضمان الامتثال لمعايير وقواعد ولوائح الشريعة الإسلامية.





الخليج للملاحة القابضة ش م ع
Gulf Navigation Holding PJSC

3. Act as a Sharia Compliance Advisor for the routine company matters.
4. Review the activities of the Company on a quarterly basis and provide a report on Sharia compliance.

3. العمل كمستشار الامتثال للشريعة وذلك للمسائل الروتينية المتعلقة بالشركة

4. مراجعة أنشطة الشركة بشكل ربع سنوي وتقديم تقرير حول الامتثال للشريعة

The management have taken the above step/s to ensure effective implementation of the resolution passed by majority shareholders during the General Assembly Meeting held on 15th June 2016.

حيث قامت الإدارة باتخاذ الخطوة أعلاه وذلك لضمان التنفيذ الفعال للقرار الذي تم الموافقة عليه من قبل غالبية المساهمين وذلك في اجتماع الجمعية العمومية المنعقد في 15 يونيو 2016.

Best Regards,



وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير

Khamis Juma Buamim
Managing Director

خميس جمعة بو عميم
العضو المنتدب

cc:

- Securities and Commodities Authority
- File

نسخة إلى:

- هيئة الأوراق المالية والسلع
- الملف الخاص